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Vragen van het lidMarijnissen (SP)
over het budget van het Lange Land
ziekenhuis in Zoetermeer.
(Ingezonden 24 november 1995)

1
Hebben de gynaecologen van het
Lange Land ziekenhuis in Zoetermeer
de huisartsen laten weten voor 1995
uitsluitend nog spoedeisende
patiënten te kunnen helpen omdat
het budget op is?

2
Worden de problemen veroorzaakt
door bevriezing van het
specialistenbudget in 1995 op het
niveau van 1994, terwijl de vraag naar
zorg toegenomen is omdat
Zoetermeer een groeigemeente is?
Zo ja, bent u bereid het budget voor
1995 hoger vast te stellen?

3
Kan voor het lokale initiatief
Zoetermeer voor 1996 een beroep
worden gedaan op de voorziening
voor bijzondere situaties daar het hier
evenals bij het lokale initiatief Almere
om een groeigemeente gaat?

4
Zijn er ook in de overige
groeigemeenten budgettaire
problemen voor 1995 en 1996 in
verband met de bevolkingsaanwas?
Zo ja, welke gemeenten betreft dit?
Wat gaat u hieraan doen?

5
Is er in de groeigemeenten en de
niet-groeigemeenten voldoende
uitbreiding mogelijk van
specialistische hulp om te voorzien in
de gevraagde zorgbehoeften? Zo
neen, kan dit gevolgen hebben voor
de grootte van de wachtlijsten?

Antwoord

Antwoord van minister Borst-Eilers
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport).
(Ontvangen 20 december 1995)

1
Ja.

2, 3 en 4
Er zijn geen problemen. De
specialisten van het Lange Land
Ziekenhuis hebben de publiciteit
gezocht voordat zij zich over de
feitelijke situatie hebben laten
informeren. Inmiddels is gebleken dat
zij ten onrechte problemen hebben
verwacht. Het specialistenbudget
voor 1995 was al hoger vastgesteld.
Voor Zoetermeer is – net als voor
andere groeigemeenten – rekening
gehouden met de te verwachten
groei van de bevolking.

5
Aan het eind van 1995 zullen de
capaciteiten van Nederlandse
ziekenhuizen in overeenstemming
zijn gebracht met de daarvoor
geldende normen. Door uitbreiding
van het aantal specialistenplaatsen in

de erkenningen van de ziekenhuizen
in de groeigemeenten zijn aldus voor
een adequate zorgverlening
voldoende financiële middelen
beschikbaar gekomen. Een en ander
zal kunnen bijdragen aan een
beperking van de
wachtlijstproblematiek. Zoals bekend
zijn echter ook tal van andere
aspecten van invloed op wachttijden,
zoals bijvoorbeeld (on-)doelmatigheid
van de zorgverlening.
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